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Resum d’Informació Independent del Barcelonès Nord
Sant Adrià de Besòs, Badalona i Santa Coloma de Gramenet

Sant Adrià diu no a 
la consulta del 9N

Sant Adrià.- 
El ple de setembre a 

Sant Adrià era el ple de 
la moció presentada per 
CiU, en col·laboració amb 
la secció local d’ERC i de 
l’Assemblea Nacional 
Catalana, i l’adhesió de 
la secció local d’Òmnium 
Cultural, on demanava 
que el consistori adria-
nenc donés suport a la 
consulta del 9N. 

Després de la defen-

sa de les postures dels 
grups, i d’una declaració 
individual de l’alcalde, 
Joan Callau, la moció va 
ser rebutjada. 

La votació va ser 
inusual, ja que normal-
ment els grups muni-
cipals voten en grup. 
Aquest cop el vot va ser 
a mà alçada. Va guanyar 
el no, amb 7 vots a fa-
vor (2 de CiU, 2 d’ICV-
EUiA, i 3 del PSC), 10 en 
contra (1 del regidor no 

adscrit, 1 de PxC, 3 del 
PP i 5 del PSC), i 2 abs-
tencions (les dues del 
PSC). Van faltar al ple, i 
per tant a la votació, el 
líder d’ICV, Gregorio Ca-
macho, i la regidora del 
PSC Isabel Marcuello. El 
rebuig a la moció va fer 
esclatar part del públic 
que va marxar de la sala 
demanant poder votar en 
el seu poble i amb crits a 
favor de la independèn-
cia. Pàg. 5. 

100 Montaditos 
arriba a SA

Sant Adrià.- L’alcal-
de adrianenc Joan Callau 
ha demanat per carta 
l’expresident Jordi Pujol 
que retorni la Medalla 
d’Or de la ciutat que va 
rebre el 2008 . Pàg.8.

Pujol retornarà 
la Medalla d’Or

Sant Adrià.- El pas-
sat 28 d’agost es va 
inaugurar a la ciutat la 
cerveseria 100 Monta-
ditos. Menjar i beguda a 
bon preu i una sala pels 
aniversaris. Pàg.9.

Alberto de la Guía, 
corredor d’ultrafons
Sant Adrià.- 

Entrevistem al corre-
dor d’ultrafons Alberto de 
la Guía, qui va guanyar el 
passat 20 de setembre 
la cursa d’ultrafons entre 
Segòvia i Madrid de 102 
kilòmetres i 4.000 me-
tres de desnivell. Durant 
el matí és conductor de 
Trambesòs, però a les 
tardes s’entrena per fer 
realitat la seva passió 
per córrer. Un entrena-
ment dur, sis dies a la 
setmana i amb pocs ajuts 
econòmics. Veu molt po-
sitivament la moda de 
córrer, però considera 
que moltes persones ho 
fan sense la preparació 
necessària. Pàg. 13. 

Denúncia a Adif 
per la neteja

Sant Adrià.- El con-
sistori ha presentat una 
denúncia contra Adif 
pels constants proble-
mes de manteniment i 
la manca de neteja a les 
vies. Pàg.6.

MS

PC
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e sustitució

n48h
Servicio técnico
Venta y Reparación de 

Ordenadores, 
videoconsolas, y 

electrónica en general

Área 96 Computer 
 C/ Andreu vidal, 25 - Sant Adrià de Besòs 

Tel. 93 462 18 63 
info@area96computer.com - www.area96computer.com 

Horario: Lunes a Viernes de 10:00h a 14:00h  
y de 16:30h a 20:30h

Si la reparación dura más de 48horas, 
te prestamos un PC.

(Servicio válido para empresas y comercios)
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Editorial

Opinió

La política –amb majúscules- tendeix a reduir en un binomi la manera de governar: 
dretes i esquerres. A la dreta hi ha l’elit de tota mena –en general- i la resta –com 
si fossin el rebuix- tots els altres. 

Per això és que es deriven totes les disputes aferrissades dels uns i dels altres. 
Les dretes quasi sempre –per no dir sempre- afavoreixen els benestants, 

marginant als menys afavorits. Per això, quan tenen una majoria, el país se’n ressent. A 
què ve tot això?

Doncs ve per refrescar-nos la memòria: quan les nomenades dretes tenen la majoria 
absoluta, fan absolutament el que els hi surt dels pebrots. 

Sols ells, i per ells governen. Tan els hi en fot la resta. Aquesta és la manera de governar 
de la dreta. No us penseu pas que l’esquerra sigui molt diferent. Però almenys fan una mica 
més de justícia social.  Estem doncs ben fotuts. Si tan s’assemblen ambdues polítiques, 
a qui votar?

Doncs hem de votar a qui ens mereixi més confiança, no a qui ens promet sopars d’euro. 
De totes maneres, governar no és gens fàcil, però almenys s’ha d’intentar fer-ho bé. 

No us penseu –doncs no és així- que us hagi volgut donar-vos una llicó de política –pobre 
de mi- sinó que ha sigut una espècie d’autorecord, una reflexió, una mena d’introspecció 
de rera hora. 

I sobretot voteu, això no fa mal. 

Joan Rectoret i Closa

Llamps i… trons              
Dretes i esquerres

JRC

Hablando en serio         
¡1.350.000 de euros!

El Castor es un simpático animal al que le gusta hacer cuevas. Pero CASTOR 
fue el nombre que se le ha dado a una bolsa submarina a la que se le 
pretendía insuflar gas. Pero resulta que debido a unos errores garrafales en la 
prospección, iba a saltar todo por los aires. 

El gobierno ahora ha dictaminado que hay que indemnizar a una empresa, 
que no ha hecho bien los deberes. Ha hecho un decreto ley para que se le concedan 
1.350.000 euros. Dicha cifra, además ha dictaminado que repercuta durante 30 años a 
todos los españoles. 

Digo yo –y ustedes también- que si la empresa con el CASTOR ha metido la pata: ¿y yo 
qué pinto? ¿Qué pintamos para tener que pagar durante 30 años la metedura de pata de 
unos y otros?

Se supone que el gobierno de un país –de cualquier país- gobierna para el bien de sus 
ciudadanos. Rajoy, una vez mñas, ha metido el pie en el cubo. Pero esta vez nos quiere 
hacer pagar el estropicio. 

Señor Rajoy ¡váyase al quinto pino! Son tantas ya las pifias cometidas por usted que ya no 
se le puede aguantar una más. Señor Rajoy ¡váyase ya de una puta vez! ¡Desaparezca!

Usted y su partido están machacando a troche y moche, a todo el mundo. Nos ha tomado 
el pelo a todos.

¡Desaparezca de la política! Puede que así el estropicio que ha hecho se puede enderezar 
algo. ¡Que usted y  su gobierno lo pasen bien…!

Matisos i grisos

Ser una persona gris a la vida és sinònim de trist, de melancòlic, de poca cosa. Però si parlem d’opinions grises en el sentit de posicionaments al mig de 
la polèmica moltes vegades trobarem espais més còmodes per començar un diàleg i no una discussió. La idea d’allunyar-se per veure una situació amb 
més perspectiva és sempre un pensament sensat, i no s’ha de veure com una rendició de les nostres conviccions. Tot i tenir les coses clares, cal posar-se 
en el lloc de l’altre poder tenir tota la informació. Així, moltes vegades ens trobem amb una realitat diferent a la que vivim i que és tan real com la nostra. 
En aquests casos, podem canviar de parer o reafirmar la nostra posició, però almenys ho farem amb tota la informació al nostre abast. Visió perifèrica i 

molta calma fan falta, i de debò, en la situació actual que viu Catalunya. En el darrer ple de setembre ho vam poder viure a la sala de plens del consistori adrianenc. 
Es debatia sobre el suport del consistori a la consulta del 9 de novembre, que simultàniament estava sent suspesa pel Tribunal Constitucional. Hi havia expectació per 
veure si els regidors i regidores socialistes, majoria absoluta, votarien sí a la consulta. Alguna estelada i samarreta amb el lema “Ara és l’hora” es podia veure entre 
el públic assistent. L’alcalde Callau va demanar respecte davant la defensa de les posicions dels grups municipals, i respecte va ser el que van tenir, si no tenim en 
compte a PxC, que com sol ser habitual va rebre grits d’indignació per algunes frases del seu escrit en contra del president Lluís Companys i de la Assemblea Nacional 
Catalana. L’edil, que va llegir una declaració (que poden llegir sencera a la següent pàgina d’aquest mateix diari) apel·lant a la no confrontació i al diàleg, també va 
despertar murmuris d’incredulitat davant les seves paraules. Al final, la majoria de representants socialistes van dir no a la consulta i la moció va ser rebutjada. Els 
ciutadans i ciutadanes favorables a la votació del 9N es van aixecar i van marxar enfadats amb el resultat, tot i que no deixava de ser una decisió democràtica, ens 
agradi o no el resultat. Sembla que aquests dies s’ha d’anar amb peus de plom a l’hora de verbalitzar un pensament, perquè de seguida el teu interlocutor et posa 
una bandera o una altra sense tenir en compte els matisos que pugui tenir la teva reflexió. Fins i tot per informar d’un acte d’un determinat signe polític ja diuen que 
ets un mitjà de comunicació independista. Calma, senyors. Nosaltres informem, però l’opinió la deixem per aquesta secció, sense excepcions.        

Ja que parlem de la sala de plens, darrerament s’ha convertit en l’àgora més eficient per fer sentir les protestes veïnals i els conflictes laborals. No és que se solucioni 
el tema, i si nó preguntin als afectats del bloc de Venus del barri de la Mina, però almenys les veus es fan sentir. Alguna cosa hauria de canviar del sistema municipal, 
ja que és evident que la manera de fer de dècades passades no funciona. De què serveixen les instàncies si no es contesten? El silenci administratiu és difícil, sinó 
impossible, de combatre, però alguna cosa s’hauria de fer perquè els plens no siguin l’única alternativa de la ciutadania per demanar solucions als problemes de 
la ciutat. Els senyors i les senyores regidors/es són els màxims interessats a que això canviï. Tot i que, si ho mirem un altre cop amb perspectiva, moltes vegades 
aquestes protestes aporten més coneixement sobre la realitat de la ciutat que moltes de les mocions que presenten els grups municipals.     
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Declaració de l’alcalde Joan 
Callau al ple de setembre sobre la 
consulta del 9N

A ningú se li escapa que estem vivint uns moments polítics i socials molt de-
licats, sobretot perquè es desconeix el camí que prendran els fets. Aquests 
moments són el fruit de les accions polítiques passades on s’ha fet de la 
tàctica electoral categoria política i de l’enfrontament entre comunitats la font 
dels vots. Sent l’exemple paradigmàtic l’elaboració i posterior impugnació de 

l’Estatut, que seguint els camins constitucionals va portar a la seva retallada un cop votat 
en referèndum pel poble de Catalunya, mentre que a altres Estatuts s’hi aprovaven els 
articles impugnats en el nostre.

Aquest fet es produeix en un moment de greu crisi econòmica que ha fet que mil.lers i 
mil.lers de ciutadans perdessin la feina i amb ella el seu futur personal i el de la seva 
família, sense que dels poders públics en sortís cap més recepta que la de retallar les 
proteccions socials (sanitat, educació, vivenda,...) que són les que donen tranquilitat a 
les persones i la recepta de rescatar bancs mentre que per les persones no hi ha rescat. 
L’efecte de tot això és un gran desconcert i angoixa de la ciutadania, que té tot el dret 
d’exigir i demanar respostes i solucions.

En aquest marc terrible apareix com a solució la independència de Catalunya. Solució 
de tots els problemes (s’han fet documentals explicant que amb ella tots els problemes 
quedaran solucionats), solució que amb l’eufemisme del “dret a decidir” ha rebut un impuls 
institucionals i mediàtic importantíssim i desmesurat, fent-ne l’eix de la política catalana 
des de fa tres anys, mentre tots els altres paràmetres s’anaven enfonsat (deute públic, 
deute amb els ajuntaments, deute amb les entitats del tercer sector, reducció prestacions 
sanitàries, pobresa energètica, desnonaments, etc)

L’obligació del governant no és introduir més incerteses a la societat que les que ja té, 
al contrari, és reduir aquestes incerteses i els seus efectes, perquè al capdavall parlem 
del benestar dels ciutadans. El benestar dels ciutadans no s’assoleix amb l’emoció ni el 
sentiment, sinó amb l’aplicació de polítiques sensates i humanes, a través de la raó. Per 
això abocar el poble de Catalunya a una consulta que a més a més d’estar sustendada 
per l’emoció i el sentiment, no té el reconeixement de cap Estat, ni de cap organisme 
internacional, és, si més no, temerari.

També és cert que l’immobilisme del govern d’Espanya i les seves polítiques antisocials 
i el desprestigi general de la política , fan que quedi abonada la idea de desllirar-se’n 
fugint i posant terra pel mig. Com també val a dir que la suspensió i/o supressió, sens 
més, de la consulta del 9-N no solventarà el problema.

Com a Alcalde de Sant Adrià, una ciutat on els seus ciutadans pateixen d’allò més els 
cruels efectes de la crisi, una ciutat que es diversa en l’origen dels seus ciutadans i di-
versa en les identitats i diversa en les opcions polítiques, haig de procurar que l’eix de 
la política a Sant Adrià sigui l’entesa, l’acord i la tolerància per a aconseguir la defensa 
i millora dels seus ciutadans en tots els aspectes de la seva vida.

Sóc conscient que els temps no acompanyen i que anem cap a una societat frontista. Per 
això cal que els no creiem ni en xoc de trens ni en dinàmiques enfrontades ho manifestem 
en veu alta, tot i que no se’ns senti prou be o que ens quedem en minoria.

Joan Callau

Señor Belmonte: decir la verdad 
¿es ser un “maleducado”?

Hace ya más de 14 años que, como portavoz de la Plataforma de Entidades 
y Vecinos de la Mina, asisto a las reuniones con los políticos para debatir 
y, cuando a ellos les va bien, “pactar” cuestiones que afectan al Plan de 
Transformación del barrio, que dirige el Consorcio.

Costó mucho crear el Consorcio de La Mina a causa de los intereses políticos 
partidistas. La cuestión se desbloqueó en el año 2000, cuando se pactó que “los temas de 
la Mina no serían nunca utilizados en las luchas políticas partidistas”. Pero esa línea roja 
pactada se traspasó rápidamente y los vecinos tuvimos que vivir los bloqueos y frustraciones 
que eso iba generando.

Poco antes de celebrarse el Fòrum de les Cultures del 2004, ya con el tripartito en el 
poder, pedimos una reunión con los dos Presidentes del Consorcio, el Alcalde Sito Canga 
y la Consellera de Benestar Social, Anna Simó, porque “el Consorcio de la Mina no 
funcionaba bien y no había transparencia en los proyectos”. Para conseguir que el Plan de 
Transformación del barrio llegase a buen puerto, se pactaron unas nuevas líneas rojas que 
de ninguna manera se habían de traspasar, que consistían, básicamente en la necesidad 
de “transparencia, diálogo y negociación con los vecinos”.

La última reunión de ese proceso la tuvimos el pasado día 30 de julio del 2014. Estuvo 
presidida por la Presidenta del Consejo Ejecutivo del Consorcio, Sra Dolors Rusinés y el 
Vicepresidente del Consorcio y Concejal de Educación del Ayuntamiento de Sant Adrià, 
Sr. Gregorio Belmonte.

El objetivo era negociar una salida digna a la penosa situación que padecen los vecinos del 
bloque de Venus, que son las víctimas del desastre social al que nos ha llevado la gestión 
del Plan de Transformación de la Mina.

Porque ahora resulta que los vecinos de Venus no se pueden trasladar a los nuevos pisos 
sociales (que el Consorcio los tienen “cerrados y bien vigilados”) porque no disponen de 
suficientes recursos económicos y nadie se los facilita.

Eso ya no es cruzar las líneas rojas como siempre han ido haciendo. Eso es pervertir los 
objetivos básicos sociales del PTM, en función de sus intereses económicos.

Empezó la reunión. Primero les dieron la palabra a los vecinos de Venus y al abogado que 
les defendía. Después hablé yo para contextualizar su petición, absolutamente coherente, 
con los objetivos básicos del Plan de Transformación, que se creó para que el barrio de la 
Mina pasase “de la marginalidad a la normalidad ciudadana”.

Para conseguir esos objetivos pactamos el 2004 con Sito Canga y Anna Simó que no se 
traspasarían las líneas rojas de las que antes he hablado.

Mi argumentación era demostrar que todas aquellas líneas rojas, en mayor o menor 
grado “todas se habían traspasado”, y que es por eso, que a un montón de vecinos se les 
condena injustamente a hacer el camino inverso: “de la normalidad ciudadana a la nueva 
marginalidad”.

Cuando terminé, tomó la palabra el Vicepresidente del Consorcio, el Sr. Gregorio Belmonte, 
que iba repitiendo lo que siempre dice, “que el Consorcio es un modelo de transparencia, que 
el problema es que no hay dinero, etc., etc. Mientras él hablaba, el abogado le interrumpió 
para matizarle unos datos que estaba dando. La respuesta del Concejal de Educación fue 
tajante. Le dijo textualmente: “Oye, no me interrumpas, porque yo no te he interrumpido 
cuando tú hablabas; y, además, no me chulees”.

Entonces, siguiendo con su discurso, a parte de no rebatir ninguno de los argumentos 
que yo había expuesto, se dirigió a mí y me dijo textualmente, entre otras lindezas, “y tú 
eres un maleducado”.

Yo no le contesté, porque, a parte que eso sea verdad o mentira, era una provocación. 
¿Se le “calentó la boca” o buscó la bronca como estrategia para no tener que contestar 
nuestros argumentos?. No lo sé. La verdad es que “el posible clima de negociación” se 
rompió. Es evidente que con ese espíritu de diálogo de algunos de nuestros políticos no 
vamos a ninguna parte.

En catalán tenemos una frase hecha que dice “Potser que s’ho facin mirar!”.

Me pregunto si llegará algún día en que nuestros dirigentes políticos hagan alguna 
autocrítica de sus malas actuaciones, pidan perdón a los que han perjudicado y se 
dediquen, democráticamente, a escuchar a los ciudadanos, incluidos a los que no les 
hacen la rosca.

Acabo este escrito con una cita de mi admirado Antonio Machado que dice: “Es propio de 
mentes estrechas embestir contra aquello que no les cabe en la cabeza o que traspasa 
sus intereses”.

Josep Maria Monferrer Celades

L’Ajuntament de Sant Adrià de Besòs forma part dels 10 ajuntaments de Catalunya 
que han dit no al 9-N.

Certament, en el darrer ple municipal ens ha arribat la vergonya política de la 
mà de l’alcalde, senyor Joan Callao. La majoria del grup municipal socialista va 
votar en contra del dret dels catalans a decidir.

Sortosament, una immensa majoria d’ajuntaments de Catalunya, un 96%, donen suport 
a la consulta, aquests ajuntaments representen una població de 6.600.000 habitants. En 
contraposició als regidors socialistes que han votat que no al nostre poble, trobem una 
legió de regidors socialistes d’arreu de Catalunya que no han tingut cap dubte alhora de 
triar entre partit o país, perquè entenen que el vot no va en contra de ningú, i si a favor 
de la democràcia.

Molts ciutadans de Sant Adrià ens avergonyim de l’alcalde Callao, per cert, alcalde no escollit 
directament a les darreres eleccions municipals. Ho tindrem molt present ben aviat alhora 
de triar els nostres representants, perquè en un moment de transcendència històrica, ell 
i els regidors socialistes del no, s’han arrenglerat al costat del PP i del PSOE, dos partits 
espanyols que juguen clarament en contra de la nostra llibertat com a poble.

Ens volen ben submisos, es a dir, muts i a la gàbia.
Agustí Gallart

Ens ha arribat la vergonya
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Sant Adrià no dóna suport a la consulta del 9N
El ple ha rebutjat la moció presentada per CiU amb 7 vots a favor, 10 en contra i 2 abstencions.

Redacció

Sant Adrià.-
El ple de setembre a 

Sant Adrià era el ple de 
la moció presentada per 
CiU, en col·laboració amb 
la secció local d’ERC i 
de l’Assemblea Nacional 
Catalana, i l’adhesió de 
la secció local d’Òmnium 
Cultural, on demanava 
que el consistori adria-
nenc donés suport a 
la consulta del 9N. Ja 
s’havia produït en la ma-
joria de municipis ca-
talans i ara li tocava a 
Sant Adrià. La sala era 
pràcticament plena de 
ciutadans, alguns amb 
estelades i d’altres amb 
les samarretes de la cam-
panya “Ara és l’hora”. El 
ple s’obria amb les pa-
raules de l’alcalde, Joan 
Callau, demanant màxim 
respecte en un debat “ple 
de sentiments”. L’edil va 
retirar una moció del PSC 
sobre el mateix tema i 
es va iniciar el debat. La 
moció, defensada per 
Mireia Hernández (CiU), 
que va deixar ben clar que 
la iniciativa no era només 
convergent, demanava 
que el consistori garantís 
“poder exercir el principal 
dret que tenen els ciuta-
dans en un estat demo-
cràtic que és el poder de 
votar. (…) Les entitats 
proposants consideren 
que “com qualsevol altre 
municipi de Catalunya, 
els ciutadans de Sant 
Adrià tenim el dret de 

poder decidir el nostre 
futur en llibertat”, recla-
men doncs, a través de la 
moció, que l’Ajuntament 
“pugui garantir aquest 
dret a l’empara de la 
Llei de consultes no re-
frendàries aprovada pel 
Parlament de Catalunya 
amb una àmplia majoria el 
passat dia 19 de setem-
bre”. Una llei que estava 
sent suspesa pel Tribunal 
Constitucional en aquells 
moments. Hernández de-
manava el suport de la 
resta de grups “perquè 
aquesta consulta només 
demana l’opinió dels ciu-
tadans. (…) Tothom té 
espai a la consulta”.

El regidor no adscrit, 
Óscar Marjalizo, va afir-
mar que aquesta consulta 
se saltava “la primera llei 
de totes que és la Consti-
tució”. A més, va criticar 
que els catalans residents 
a la resta d’Espanya no 
poguessin votar a la con-
sulta i sí els que viuen a 
l’estranger. Marjalizo va 
acabar la seva intervenció 
assegurant que “vostés 
saben que aquesta con-
sulta no es farà però els 
ha servit per tapar les 
vergonyes de CiU”. 

Menchu Martí, de 
PxC, va tornar a encendre 
els ànims de la sala amb 
les seves afirmacions 
sobre Lluís Companys 
i alguns components 
de l’ANC, va criticar la 
manipulació de TV3 i 
la utilització del cens 
electoral. Per acabar, va 

recordar unes paraules 
d’Artur Mas del 2002 on 
es mostrava contrari a la 
independència. 

Per la seva banda, 
Gregorio Belmonte, en re-
presentació de la coalició 
d’ICV-EUiA es va mostrar 
a favor de la consulta 
“però sempre que estigui 
dins de la legalitat”. El 
regidor d’esquerres va 
assegurar que donaven 
suport a la moció perquè, 
tot i no ser independen-
tistes, “el futur de Ca-
talunya ha de estar a les 
mans del poble, i no de 
cap governant, ni Rajoy ni 
Mas”. Tot i assegurar que 
li agradaria que el procés 
estigués comandat pel 
Parlament de Catalunya i 
no per associacions com 

l’ANC, també va deixar 
molt clar el seu rebuig 
a les polítiques socials 
de CiU i va posar sobre 
la taula els dubtes que 
encara hi ha sobre el fu-
tur del país després de la 
consulta. 

El líder del PP adria-
nenc, Jesús García Bra-
gado, va manifestar que 
estava en contra de la 
moció perquè la consulta 
era en realitat un referèn-
dum, perquè l’actuació 
d’Artur Mas “és un frau 
de llei i un xantatge a 
Espanya que impedeix 
el diàleg i que provocarà 
greus conseqüències con-
tra la convivència entre 
els catalans”. 

Pedro Rivero va ser 
l’encarregat de defen-

sar la postura socialista 
entorn aquesta qüestió. 
Primer de tot va deixar 
clar que no es posava en 
dubte el dret a decidir, 
sinó el marc legal on 
es volia dur a terme. A 
partir d’aquí va basar el 
seu discurs en qüestions 
socials, en defensar una 
ciutadania que ha tocat 
fons i que “no podem 
deixar desamparada a 
partir del 9N”. Rivero es 
va mostrar contrari a 
que es demanin més sa-
crificis als ajuntaments 
i va verbalitzar la seva 
preocupació pel futur. Un 
futur amb una població 
dividida i amb els serveis 
assistencials col•lapsats. 
“Estem a favor de que 
la gent s’expressi, però 

demanem al govern que 
posi solucions a la situa-
ció actual”.

L’alcalde Callau va 
demanar la paraula per lle-
gir una declaració donada 
la importància del tema. 
En el text, va parlar sobre 
el marc d’enfrontament 
entre comunitats, amb 
posicions immobilistes 
per ambdues parts, on la 
independència es presen-
ta com la solució a tots 
els problemes. “Els qui no 
creiem en xoc de trens ni 
en polítiques enfrontades 
ho hem de dir ben alt”, va 
concloure.

La votació va ser in-
usual, ja que normalment 
els grups municipals vo-
ten en grup. Aquest cop 
el vot va ser a mà alçada. 
Va guanyar el no, amb 7 
vots a favor (2 de CiU, 
2 d’ICV-EUiA, i 3 del 
PSC), 10 en contra (1 
del regidor no adscrit, 1 
de PxC, 3 del PP i 5 del 
PSC), i 2 abstencions 
(les dues del PSC). Van 
faltar al ple, i per tant a 
la votació, el líder d’ICV, 
Gregorio Camacho, i la 
regidora del PSC Isabel 
Marcuello. El rebuig a la 
moció va fer esclatar part 
del públic que va marxar 
de la sala demanant po-
der votar en el seu poble 
i amb crits a favor de la 
independència.

La ciutadania va omplir la sala de plens al ple d’ahir a la tarda. MS

MÉS DE 50 ANYS AL VOSTRE SERVEI
Cafeteria - Venda de Café - Pastisseria Artesanal

Avda. Catalunya nº 24 - Sant Adrià de 
Besòs - Tel. 93 462 28 33
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S’inicien les obres del carrer Goya

Redacció

Sant Adrià.-
Ja s’han iniciat les 

obres de l’ última fase 
d’Ordenació dels es-
pais públics del barri 
del Besòs. L’àmbit del 
projecte inclou el carrer 
de Goya i un tram del ca-
rrer d’Argentina, des del 
carrer de Bernat Metge 
fins el tram d’unió amb 
carrer de Goya. Aquesta 
actuació es planteja com 
extensió i continuació 
de la Fase 2, finalitzada 
l’any 2008, i té com ob-
jectiu la renovació de tot 
l’espai interior entre els 
blocs d’habitatges del 

barri del Besòs.
Al carrer de Goya el 

projecte preveu equilibrar 
la geometria dels espais i 
organitzar l’aparcament i 
la circulació de vehicles. 
També s’introdueixen jar-
dineres elevades que pro-
porcionen una superfície 
vegetal i una barrera entre 
l’aparcament i l’espai del 
vianant.

A la zona sud al ca-
rrer d’Argentina l’espai 
s’organitza a partir d’una 
rasant continua i una dife-
renciació dels paviments 
de calçada amb asfalt i 
de vorera amb panot. El 
tractament de la vege-
tació potencia una millor 

ordenació de les zones 
d’aparcament, es mante-
nen els arbres existents 
que no afecten a la nova 
urbanització i es planten 
de nous per reforçar les 
noves alineacions.

En breu també co-
mençarà la reurbanit-
zació dels carrers Va-
lència i Girona del barri 
de Sant Joan Baptista. 
Amb aquestes obres 
l’Ajuntament comença 
un pla de reurbanització 
d’aquests dos carrers si-
tuats entre Mare de Déu 
del Carme i l’avinguda 
de la Platja, que es des-
envoluparà al llarg dels 
propers anys.

MS

El que suposa la última fase d’ordenació dels espais públics del barri del Besòs.

L’Ajuntament denuncia a Adif per la 
manca de manteniment i neteja de les vies

Redacció

Sant Adrià.-
Després de múltiples 

converses i reclama-
cions als responsables 
de l’empresa ADIF, per 
que mantingui en bo-
nes condicions les se-
ves instal·lacions a Sant 
Adrià de Besòs, tant de 
l’estació de ferrocarril 
com de les zones de vies 
que discorren pel muni-
cipi, i davant el reiterat 
incompliment a aquests 
requeriments, el President 
de l’Àrea de Territori de 
l’Ajuntament, José Luis 
Martínez, va presentar l’1 
d’octubre una denúncia 
contra l’empresa ADIF 
pels constants proble-
mes de manteniment dels 
tancaments i la manca 
de neteja dels terrenys 
esmentats per on circula 
el tren i en especial en 
el tram de l’avinguda 
Eduard Maristany.

El setembre de 2013 
l’Ajuntament ja va proce-
dir a tramitar l’expedient 
de disciplina urbanística 
que instava a ADIF a 

procedir:” a l’execució 
de la neteja i el correcte 
manteniment de l’espai 
ferroviari al terme mu-
nicipal de Sant Adrià de 
Besòs i a la reparació, 
substitució o rehabilitació 
de les tanques de protec-
ció d’aquest espai”

En no compl ir -se 
aquest requeriment el 
passat mes de març 
l’Ajuntament va imposar 
a ADIF una multa per in-
compliment injustificat de 
l’ordre abans esmentada. 
Un cop transcorreguts 
tots els terminis adminis-
tratius, i atès que aquest 
incompliment de l’ordre 
d’execució provoca que 
hi hagi un increment pro-
gressiu de les deixalles 
acumulades al costat de 
les vies i el deteriorament 
progressiu de les tanques 
de protecció de les vies 
del tren, s’ha presentat 
la denúncia.

Aquests fets provo-
quen greus problemes de 
salubritat, de la imatge 
del municipi i fins i tot de 
seguretat pel fàcil accés 
a les vies del tren.

El passat mes de maig 
l’Ajuntament va instal·lar 
unes tanques provisio-
nals per tal d’impedir que 
s’aboquessin més residus 
en l’entorn de l’Estació 
de Sant Adrià. Davant 
la situació de deixade-
sa de l’espai propietat 
d’ADIF i de la situació 

de les reixes de protec-
ció, trencades en molts 
trams, que afavoreixen els 
comportaments incívics, 
l’Ajuntament va instal·lar 
unes tanques provisionals 
per prevenir situacions de 
perill derivades de la de-
gradació d’aquest terreny, 
com ara incendis provo-

cats per l’acumulació de 
residus o accidents a les 
vies perquè la precarietat 
de les tanques facilita 
l’accés.

Aquesta denúncia 
arriba després que en 
el ple de setembre, CiU 
presentara una moció, 
que va ser rebutjada pels 

vots en contra de l’equip 
de govern, en la que 
s’assegurava que el con-
sistori no havia fet prou 
per exigir aquest mante-
niment a Adif. La moció 
demanava una major vigi-
lància amb la instal·lació 
de videocàmeres i san-
cions als infractors.

Reclama a l’empresa que netegi i mantingui en bones condicions l’estació i el seu entorn.

CIU
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Sant Adrià Consulting

Tel.  93 462 70 16 - 93 462 01 36
Fax 93 381 54 50

Av. Catalunya, 77  
08930-Sant Adrià de Besòs Barcelona-España

FISCAL CONTABLE LABORAL 
JURÍDICO SEGUROS
GESTIONES INMOBILIARIAS

 EXTRANJERÍA

w w w . s a n t a d r i a c o n s u l t i n g . c o m

Belmonte escollit 
coordinador local 
d’EUiA Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
L’assemblea local 

d’Esquerra Unida i Alter-
nativa de Sant Adrià que 
es va celebrar el dia 30 de 
setembre de 2014 ha va-
lorat, de forma positiva, la 
seva presencia una vegada 
més en la Festa Major amb 
el xiringuito, que avui esta 
consolidada com un espai 
de trobada, festa i gastro-
nomia de la ciutat.

Les persones assis-
tents a l’assemblea van 
compartir també les pro-
postes d’objectius pel 
nou curs polític i on to-
thom van coincidir que 
continua ser prioritari una 
resposta organitzada a la 

situació de precarietat 
i pobresa que continua 
castigant a la gent tre-
balladora. Les polítiques 
de contínues retallades 
de la Generalitat i els 
pressupostos 2015 del 
govern del PP de Mariano 
Rajoy ens indiquen que 
continuarem patint una 
manca d’inversió social 
i de deteriorament dels 
serveis públics.

Per altra banda, un 
cop tancat el període de 
presentació de candida-
tures el dia 13 d’octubre 
Iniciativa per Catalunya 
Verds de Sant Adrià va 
proclamar a Gregorio Ca-
macho com a única can-
didatura presentada per a 
encapçalar la llista d’ICV 

Sant Adrià a les properes 
eleccions municipals.

Per tal de refrendar el 
suport a Gregorio Cama-
cho com a cap de llista 
tindrà lloc les votacions 
els dies 21 d’octubre al 
Barri del Besòs, el di-
mecres 22 a Sant Joan 
Baptista i el dijous 23 
d’octubre, en el marc 
d’una Conferència Política 
Local, a la seu d’Iniciativa 
Sant Adrià al Passeig de 
la Rambleta nº 5.

Contenciós administratiu contra la 
Generalitat pel deute de les escoles bressol

Redacció

Sant Adrià.-
Trenta-sis municipis 

catalans que formen part 
del Fòrum d’Alcaldes 
i  Alca ldesses per  a 
l’Educació a Catalunya, 
presenten avui, i al llarg 
dels propers dies, un es-
crit davant la Conselleria 
d’Ensenyament per re-
clamar a la Generalitat el 
pagament del deute con-
tret amb els ajuntaments 
per les escoles bressol 
municipals i contra la in-
activitat de la Conselleria. 
Des de l’any 2011 i fins 
a l’actualitat, la Generali-
tat no ha fet l’aportació 
econòmica per al funcio-
nament dels centres de 0 

a 3 anys, ja sigui en diners 
compromesos (cursos 
2010-2011 i 2011-2012) 
o per no haver adquirit 
cap compromís (cursos 
2012-2013, 2013-2014 
i 2014-2015). El deute 
contret i compromès per 
la Generalitat amb els 
municipis que presenten 
el recurs ascendeix a 11,1 
milions d’euros.

Set d’aquests ajun-
taments —L’Hospitalet, 
Esplugues de Llobregat, 
Sant Joan Despí, Saba-
dell, Terrassa, Cornellà de 
Llobregat i Tarragona— 
han tramitat el recurs 
de manera individual, 
mentre que els vint-i-
nou municipis restants 
ho fan de manera con-

junta —es tracta dels 
ajuntaments de Barberà 
del Vallès, Camprodon, 
Canovelles, Castellar del 

Vallès, Castellbell i el Vi-
lar, Cerdanyola del Vallès, 
Granollers, les Masies de 
Voltregà, Lleida, Montme-

ló, Montseny, Olesa de 
Montserrat, Pineda de 
Mar, el Pont de Viloma-
ra i Rocafort, el Prat de 

Llobregat, Ripollet, Riu-
darenes, Rubí, Sant Adrià 
de Besòs, Sant Boi de 
Llobregat, Sant Cebrià 
de Vallalta, Sant Celoni, 
Sant Cugat Sesgarrigues, 
Sant Esteve Sesrovires, 
Sant Llorenç d’Hortons, 
Santa Coloma de Gra-
menet, Santa Perpètua 
de Mogoda, el Vendrell i 
Viladecans. Aquests tren-
ta-sis municipis catalans 
representen una població 
d’1.952.760 habitants.

Acumula un deute de 305.000 euros amb l’Ajuntament de Sant Adrià de Besòs per l’escola bressol.

Més informació:

Els socis de coalició, ICV, han escollit Gregorio Camacho com a 
candidat a encapçalar la llista per a les municipals.

AJUNTAMENT SA
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ARXIU

En marxa els Patis 
Escolars Oberts

Redacció

Sant Adrià.-
Aquest projecte pro-

mogut per l’Ajuntament 
de Sant Adrià consisteix 
en obrir alguns patis es-
colars fora de l’horari 
lectiu, és a dir dissabtes i 
diumenges. Amb aquesta 

iniciativa, es vol potenciar 
l’ús del pati escolar com 
a espai de trobada i de 
relació entre infants, jo-
ves i famílies, fomentant 
l’educació en el lleure i ac-
tivitats lúdico-esportives.

Ja s’ha passar en mar-
xa en l’Escola Catalunya, 
on el pati estarà obert 

dissabtes i diumenges 
amb els següents horaris: 
els mesos de setembre i 
octubre, de 17 a 20 h, de 
novembre a març, d’11 a 
13 h, i d’abril a juliol, de 
17 a 20 h. Part d’aquest 
horari estarà dinamitzat 
per l’Associació Juvenil 
Barnabitas.

Tanquen el Pavelló 
Ricart fins a principis 
d’any per reformes

L’ex-president Jordi Pujol, amb Jesús María Canga, anterior alcalde adrianenc, i Pasqual Maragall, a 
l’acte de lliurament de la Medalla d’Or de la ciutat durant la Festa Major de 2008.  

Redacció

Sant Adrià.-
Fins el 2 de gener 

romandrà tancat el Polies-
portiu Ricart per obres. 
Els darrers mesos s’han 
detectat desperfectes en 
l’estructura, a més que 
la maquinària de la sala 

tècnica necessita una po-
sada a punt per garantir 
els serveis que presta la 
instal·lació. Unes repara-
cions que suposaran el 
tancament de la piscina i 
la sala de fitness.

Durant les obres, els 
abonats del Ricart podran 
ser-se socis dels polies-

portius Marina Besòs i 
Besòs. Els abonats dels 
cursos de natació del 
Ricart mantindran les 
places quan es torni a 
reanudar el servei a prin-
cipis de l’any vinent.

Per ara no se sap 
l’import de les obres per 
estar en fase d’estudi.  

L’ex-president Jordi 
Pujol retorna la Medalla 
d’Or de Sant Adrià 

Després que l’alcalde adrianenc li ho demanés per carta.

Redacció

Sant Adrià.-
Durant la Festa Major 

de Sant Adrià de l’any 
2008, els ex-presidents 
de la Generalitat de Cata-
lunya Jordi Pujol i Pasqual 
Maragall van rebre la 
Medalla d’Or de la ciutat, 
el reconeixement màxim 
que ofereix el consistori 
adrianenc i que no té 
ningú més. Era, per tant, 
una manera d’agrair-los la 
seva feina pel país i per 
tots els catalans.

Després de la con-

fessió de Jordi Pujol 
dels possibles delictes 
d’evasió fiscal que hauria 
comés durant les darreres 
dècades, el Molt Honora-
ble ha renunciat a molts 
dels títols que havia rebut 
al llarg dels anys per la 
seva contribució al futur 
de Catalunya. L’alcalde 
adrianenc, Joan Callau, 
va remetre un escrit a 
Pujol per demanar que 
retornés la Medalla d’Or 
que havia rebut fa sis 
anys. La resposta ha estat 
immediata i favorable a 
la devolució. Així ho va 

anunciar l’edil el passat 
ple de setembre. Callau 
va informar que Jordi 
Pujol havia contestat la 
seva carta afirmant que 
renunciava als honors i 
a la distinció. A més, va 
assegurar que retornaria 
la medalla els més aviat 
possible.   

La policia local protesta 
contra el govern

Redacció

Sant Adrià.-
El ple de setembre 

serà recordat per no ha-
ver-se aprovat la moció en 
defensa de la consulta del 
9N presentada per CiU. 
Però també ho serà per 
la protesta de la policia 
local, que va deixar ben 
clara la seva oposició a la 
gestió municipal del servei 
des del començament, 
amb pancartes, interrup-
cions (van aplaudir, amb 
ironia, diverses vegades 
el regidor de governació i 
responsable municipal de 
la policia, Pedro Rivero, 
i l’alcalde Joan Callau) i 
uns papers, que van re-
partir per tota la sala on 
es podia llegir: “L’alcalde 
de Sant Adrià de Besòs 
ha eliminat 15 places de 
policia argumentat que 
no hi ha diners. Però en 
canvi sí hi ha diners per 
recol·locar a exregidors, 
exalcaldes, càrrecs de 
confiança i afiliats del par-
tit amb sous astronòmics 
en empreses municipals 
com EUSABSA, Consorci 
de la Mina, Consorci del 
Besòs, etc”. Una de les 
pancartes afirmava que 
des del 1990 havien des-
aparegut 16 places de la 
guàrdia urbana. 

Al torn de preguntes, 
la regidora de PxC, Men-

chu Martí, va demanar 
explicacions a Rivero per 
les places perdudes i 
l’estat “pèsim” del parc 
mòbil municipal. El re-
gidor socialista va res-
pondre que la crisi era 
la màxima responsable 
d’aquesta situació, i que 
el consistori adrianenc ha 
tingut altres prioritats els 

darrers anys, sobretot en 
el terreny social. De tota 
manera, va avançar que 
el proper any s’adquiririen 
tres vehicles nous. “I no 
té res a veure que sigui 
any electoral”, va asse-
gurar. La regidora conver-
gent Mireia Hernández va 
reclamar que es crei una 
comissió d’alcaldia.   

Es van manifestar durant el ple de setembre.

MS



100 Montaditos 
Una franquicia muy familiar 

Queremos que nuestros clientes se sientan cómo-
dos, que no piensen que están en una franquicia 
sino en un negocio familiar”. Patricia Ponce es la 
relaciones públicas de un negocio que dirige su 
hermana pequeña, Marta, y que fue idea de su 

padre, Juan, una familia adrianense que decidió apostar por su 
ciudad a la hora de abrir su primer negocio de restauración. De 
hecho, la mayoría de sus empleados son del municipio. Lo que 
les diferencia de los otros 100 Montaditos que hay repartidos 
por todo el mundo es el cariño que dispensan a sus clientes, que 
en tan solo mes y medio ya se han convertido en amigos. La 
cervecería abrió sus puertas el 28 de agosto, y desde entonces 
sus responsables no han dejado de innovar para ir creciendo 
poco a poco. 
Ahora están inmersos en promocionar los desayunos, porque en 
100 Montaditos no solo se puede comer y cenar. Por cada cuatro 
desayunos, uno sale gratis. El precio, como todo en la cervecería, 
es muy económico y de calidad. Por tan solo 1,80 euros se puede 
desayunar una bebida (sin alcohol) y un bocadillo o un cruasán. 
Además de esta promoción, ofrecen toda su extensa carta (en la 
que se pueden degustar montaditos, tanto dulces como salados, 
ensaladas, aperitivos, etc.) a un euro los miércoles y los domin-
gos (excepto ensaladas, bebidas alcohólicas y alitas de pollo). Los 
lunes, la segunda unidad que pidas cuesta tan solo 50 céntimos. 
Los clientes pueden disfrutar de su comida y también del deporte 
de pago, gracias a las pantallas instaladas en el interior del local 
y en la terraza.
La Cervecería 100 Montaditos Sant Adrià no se queda ahí. Sus 
responsables han habilitado una sala, con capacidad para unas 
30-40 personas y un proyector para fotografías y video, que se 
puede reservar para fiestas de cumpleaños y celebraciones di-
versas.  
100 Montaditos está situado en l’Avinguda Catalunya, 80. Está 
abierto de lunes a viernes, de 9 a 24 horas. Los fines de semana 
abre a las 10 h. Su teléfono es 93 462 27 72.     

 

El equipo humano de 100 Montaditos Sant Adrià, con su impulsor Juan Ponce (centro) y la gerente Marta 
Ponce (abajo, a la derecha) y la relaciones públicas, su hermana Patricia (de pie, a la derecha).

¡¡Celebra tus fiestas y aniversarios 
en 100 Montaditos!!

Reserva un espacio único 
llamando al 93 462 27 72
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Dos joves adrianencs busquen finançament 
per captar imatges des de l’estratosfera

Redacció

Sant Adrià.-
La idea ja els rondava 

pel cap, perquè no és la 
primera vegada que es fa, 
però quan van veure Felix 
Baumgartner saltar des 
de l’estratosfera i conver-
tir-se en el primer èsser 
humà que trencava la 
barrera del so van decidir 
tirar endavant el projecte 
“Un cop d’ull a la terra”. 
Martí Oliver i Adrià Zamo-
ra, dos alumnes d’ESO de 
Sant Adrià, treballen per 
fer realitat el seu projecte 
“sorgit de la nostra imagi-
nació i curiositat”: captar 
imatges de la terra des de 
l’estratosfera mitjançant 
un globus meteorològic, 
que pujarà fins els 30 
kilómetres respecte la 
terra, amb una càpsula. 
Dins d’aquesta hi haurà 

una sèrie de dispositius 
que permetran tant gravar 
tot l’enlairament com po-
der recuperar la càpsula 
un cop hagi aterrat.

La majoria dels mate-
rials que necessiten (“Glo-
bus meteorològic, càmera 
“tot terreny” (sj4000), 
paracaigudes, corda, gps 

(per localitzar el globus), 
i alguna cosa més”, com 
explica el Martí) els com-
praran als Estats Units 
o a Alemanya “perquè 

surten més barats”. L’heli 
que farà pujar el globus el 
compraran a Catalunya. 
Tot el material té un cost 
entre 300 i 500 euros, i 
ara busquen finançament. 
El passat 23 de juliol van 
muntar una paradeta a 
la Plaça de la Vila de 
Sant Adrià i van recollir 
uns 52 euros. Durant la 
Festa Major adrianenca 
també van instal·lar una 
altra paradeta per recollir 
més diners. Per ara por-
ten recollits més de 122 
euros.

Amb les imatges que 
capti la càmera dins del 
globus faran videos, com 
els que ja es poden veure 
per internet. Totes les 
persones que aportin al 
projecte 5 euros tindran 
el seu nom als videos, i 
les que aportin 10 rebran 
una còpia.

La llàstima és que no 
podran llançar el globus 
des de casa. “La situació 
geogràfica de Sant Adrià 
no ens ho permet, la 
ciutat està situada molt 
a prop del mar, fet que 
pot fer que perdem tot 
el material un cop peti 
el globus. No obstant, 
és probable que el glo-
bus capti imatges de la 
ciutat un cop estigui a 
l’estratosfera”, explica 
Martí.

Per anar seguint el 
projecte, podeu visitar 
el seu blog: http://unco-
pdullalaterra.blogspot.
com.es.

MO

Actualitat

El projecte s’anomena “Un cop d’ull a la terra” i necessiten entre 300 i 500 euros.

Martí Oliver (dreta) i Adrià Zamora busquen finançament pel seu projecte estratosfèric.

Un incendi al carrer de la Torrassa provoca 
el desallotjament de deu famílies

Redacció

Sant Adrià.-
Els Bombers de la 

Generalitat van rebre el 
passat 18 de setembre, 
a tres quarts de tres de 
la matinada, l’avís d’un 
incendi al carrer Torrassa, 
número 4, de Sant Adrià. 
El foc, que es donar per 
extingit en poc més d’una 
hora, va començar pel pati 
exterior d’un dels baixos 
de l’edifici i es va desen-
volupar verticalment cap 
als pisos superiors. Així, 
ha quedat afectat per foc 
el pis situat als Baixos-1a 
(el pati, una habitació i el 
saló), i també els pisos 
de sobre; el Primer-1a i 
Segon-1a (el balcó i una 
habitació a cadascun dels 
apartaments), mentre que 
la resta ha patit les con-
seqüències del fum.

Atesa la important 
afectació de l’immoble, 
amb cinc plantes i dos 
pisos per planta, es va 

caldre evacuar tot l’edifici 
com a mesura preventiva. 
Nou de les deu famílies 
veïnes van anar a passar 

la nit a cases de fami-
liars, mentre que només 
una va ser reallotjada per 
l’Ajuntament.

E n  l e s  t a s q u e s 
d’extinció van treballar 
vuit dotacions dels Bom-
bers de la Generalitat, 

amb el recolzament dels 
Bombers de Barcelona, 
que han desplaçat quatre 
vehicles.

JP
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Una exposició sobre els drets emergents

Redacció

Sant Adrià.-
Des del passat di-

vendres, 10 d’octubre, 
es pot visitar a la sala 
d’exposicions Joan Vila 
i Plana de l’Agrupació 
Fotogràfica l’exposició 
“Drets humans emer-
gents per al segle XXI”, 
dins de la celebració del 
desè aniversari d’Unesco 
Sant Adrià. La mostra gira 
en torn a una cinquan-
tena de drets recollits a 
la Declaració Universal 
anomenats “emergents” 
que tenen la democràcia 
real com a eix vertebra-
dor. Entre aquests drets 
hi trobem el dret a l’aigua 
potable i al sanejament; 
dret a una renda bàsica; 
el dret a una formació 
continuada i inclusiva; 
dret a la pau; dret a viure 
en un entorn de riquesa 

cultural, de coneixement 
recíproc i respecte mutu 
entre persones i grups 
de diferents orígens, llen-
gües, religions i cultures; 
dret a la diversitat sexual 
i el dret a l’elecció dels 
vincles personals: dret a 

la participació activa en 
els afers públics: dret a 
la ciutat i els drets en la 
ciutat; dret a la mobilitat 
universal; dret a ser con-
sultat; dret a la ciència, la 
tecnologia i el saber; dret 
a la veritat i a la justícia.

La voluntat de la mostra, 
realitzada durant anys, 
és aconseguir que, en la 
major mesura possible, 
aquests drets humans 
deixin de ser “emergents” 
per passar a ser recone-
guts i aplicats en el pla 

nacional i internacional.
En l’exposició es pot 

contemplar una relació 
de Drets Humans Emer-
gents per al segle XXI, 
combinats amb les millors 
fotografies dels últims 
anys premiades en el Saló 
Estatal de Fotografia que 
des de fa 65 anys organit-
za l’Agrupació Fotogràfi-
ca Sant Joan Baptista de 
Sant Adrià de Besòs.

E n  e l  m a r c  d e 
l’exposició, el divendres 
24 d’octubre, a les 19 
hores, es projectarà el do-
cumental “Llavor de llum. 
Per una nova cultura”, 
una reflexió sobre el futur 
de la cultura i la necessi-
tat de recuperar el poder 
personal i col·lectiu. El 
director del documental 
Rai Caor hi serà present 
i un cop finalitzada es 
durà a terme una tertúlia 
amb ell.

“Drets humans emer-
gents per al segle XXI” es 
podrà visitar a l’Agrupació 
Fotogràfica (c/ Dr. Barra-
quer, 6, baixos) fins el 
proper 30 d’octubre. Els 
horaris de visita són de 
dilluns a dijous, de 19 a 
21 hores.

A més, el proper 15 
de novembre, a les 12 
hores, la sala de plens 
de l’ajuntament de Sant 
Adrià acollirà una con-
ferència de Federico 
Mayor Zaragoza. L’acte 
s’emmarca dins de la 
Trobada de la Federació 
Catalana d’associacions 
i clubs Unesco, que es 
durà a terme el mateix dia 
a la ciutat.

Es pot visitar a l’Agrupació Fotogràfica Sant Adrià fins el proper 30 d’octubre.

Converses amb gent gran:
Joaquín Agea i González

Article complet:

Francesc Arnau

Sant Adrià.-

Després de celebrar el 
seu 30è aniversari, Ràdio 
La Mina continua la seva 
feina peEl Senyor Joa-
quín Agea i González va 
néixer el dia 28-11-1922 
i té 91 anys. Ara mateix 
és una de les persones 
més grans de Sant Adrià 
i té dos fills (Araceli i 
Joaquín); quatre néts 
(Blas i Joaquín Llamas 
i Agea, Aitor i Wendy 
Agea i Gómez) i sis bes-
néts (Laia i Irene Llamas 
López; Blas i Eric Llamas 
Alvarez i Maria i Pablo 
Agea Martos.

El Senyor Agea, de petit, 
ja havia estat molt amic 
dels meus pares:

“Amb el teu pare (el 
Quicu) i la teva mare 
(la Montse) havíem ju-
gat a ‘fet i amagar’, a 

‘la corda’ i al ‘burro’, 
aquell joc que consistia 
en ajupir-se tots, un da-
rrera l’altre enfront d’una 
paret, de manera que es 
formava com un cavall 
ben allargat, sobre el 
qual havíem de saltar els 
altres i aguantar-nos-hi... 
Moltes vegades anàvem 
cap el riu Besòs, a veure 
els ànecs i les gallines; 
cap a Torre Baró, on es 
formava un rierol petit 
i ens hi podíem banyar 
sense perill; i cap a la 
Font de l’Alzina...

“Quan ens vàrem fer 
grans, els teus pares 
varen venir tots dos a tre-
ballar amb mi, a Can Bau-
rier, aquella fàbrica tèxtil 
que hi havia allà baix, al 
barri de St. Joan. Més 
endavant el teu pare va 
plegar, per anar a treba-
llar a l’empresa ‘Gradu-
lux’, la de les persianes. 
El teu oncle Manel també 

hi va treballar i recordo 
que em va venir a posar 
unes persianes a casa.

“Últimament els teus 
pares venien molt cap a 
Tarragona, on nosaltres 
tenim una torreta i, de 
vegades, s’hi estaven 
una nit i després conti-
nuaven cap al Delta de 
l’Ebre a fer excursions... 
també anaven a veure 
uns cosins que tenien 
per allà. Un dia aquests 
cosins els varen regalar 
molts pollastres petits 
i els varen portar per a 
nosaltres...

EL ‘CAMP DE LA BÓTA’

“De després de la guerra 
m’han quedat les imat-
ges terribles dels afuse-
llaments del ‘Camp de la 
Bóta’. Els més atrevits 
del barri havíem anat al-
guna vegada, a les sis del 
matí, a amagar-nos pels 
voltants, entre la vegeta-

ció, que era molt densa 
i havíem pogut observar 
com mataven aquella 
pobra gent. Ara un, ara 
l’altre. I sobretot, al final, 
sentíem els trets ‘de grà-
cia’. Els comptàvem i així 
sabíem quants n’havien 
mort aquell dia... però el 
meu pare se’n va assa-
bentar, em va renyar molt 
fort i no vaig tornar-hi 
més...”

I en aquest punt, per a 
mi és inevitable tornar 
a recordar-me d’aquell 
capellà, Mn. Pere Ribot, 
que fou rector de la pa-
rròquia de St. Joan en la 
postguerra i en una en-
trevista al setmanari ‘El 
Temps’, va explicar poc 
abans de morir, que el so-
roll de les metralladores 
cada matinada se li va fer 
insuportable i va haver de 
marxar del poble.

LES SIRENES

“De durant la guerra 
recordo sobretot les si-
renes, que avisaven quan 
venien avions a bom-
bardejar: ‘Són de los 
nuestros? No? Pues a 
correr, a los campos’ I 
tots corríem a amagar-
nos on podíem, però el 
meu pare es quedava 
sempre a fora, perquè 
era carrabiner i havia de 
vigilar...

“En els camps no havíem 
fet mai maleses. Com a 
màxim havíem agafat al-
guna panotxa per menjar, 
però res més...

UN ‘MAQUIS’

“Mentre jo feia el servei 
militar, a principis dels 
anys quaranta, un dia 
varen detenir a França 
un ‘maquis’ (aquest era 
el nom que es donava als 
guerrillers antifranquis-
tes) i el varen entregar 
aquí. Quan jo el vaig 

conèixer, vaig intentar 
reconfortar-lo i li vaig dir 
que jo pensava que no li 
farien res. Ell, agraït per 
les meves paraules, em 
va regalar un rellotge d’or 
que portava, però des-
prés en la seva declaració 
va haver d’explicar que 
havia consultat el rellotge 
i que, en arribar, l’havia 
regalat a un soldat. De 
manera que vaig haver de 
retornar aquell rellotge, 
però d’una manera dis-
creta i no em va passar 
res... A ell, com a tants 
altres, se’l va emportar 
la Guàrdia Civil i no vaig 
tornar a saber-ne res 
més...”
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El projecte Barris en Dansa del centre La 
Caldera arriba a la Mina

Redacció

Sant Adrià.-
Ens trobem amb el 

coreògraf Álvaro de la 
Peña a la Biblioteca Font 
de la Mina. És membre 
del Centre de Creació 
de Dansa i Arts Escèni-
ques La Caldera, i màxim 
responsable del projecte 
“Barris en Dansa”, que 
enguany arriba a Sant 
Adrià, més concretament 
al barri de la Mina. Per 
ara, està treballant per 
poder tirar-ho endavant 
a casa nostra però no és 
fàcil. “Ens està costant 
molt crear un grup de 
treball aquí a la Mina, no 
sé si no interessa o que 
les entitats del barri no 
estan pel tema. Alguns 
demanen que quant pa-
guem, però no paguem 
res, aquest projecte és to-
talment altruista. Però es 
poden donar a conèixer, 
per exemple”. La idea és 
crear un espectacle de 
dansa amb participants no 
professionals de totes les 
edats i de diferents barris. 
A cadascun d’aquests 
barris, es construeix una 
part de l’espectacle a 
partir d’una sèrie de tro-

bades setmanals que 
tenen lloc durant mínim 
tres mesos a cadascun 
dels centres i que finalitza 
amb una posada en comú 
de les diverses parts per 
formar l’espectacle. Hi 
poden participar totes 
aquelles persones que, 
sense coneixement de 
dansa o altres disciplines 
i tècniques escèniques 
afins, tinguin interès i 
vulguin comprometre’s 
en la realització d’aquest 
espectacle.

Aquest 2014 hi par-
ticipen Les Corts i La 
Sagrera, a més de la Mina 
i el Besòs de Barcelona. 
En les dues primeres edi-
cions del projecte, que 
va néixer primer com a 
“Pobles en Dansa”, es 
van crear els especta-
cles “Zak!”, i “Inakibú” 
als barris barcelonins de 
Gràcia, Sant Andreu i La 
Marina i hi van participar 
prop de 400 persones. Els 
assajos es duran a terme 
dos cops per setmana al 
Centre Cívic Les Corts, 
el Centre Cívic Besòs i 
l’Espai Cultural Font de la 
Mina, entre d’altres. Apart 
de gent que hi vulgui 
ballar, “o fer moviment, 

com diem per no espantar 
massa la gent”, també 
busquen gent que hi posi 
la música. Els espectacles 
es creen sobre la marxa, 
inclús amb les aportacions 
dels participants. Després, 
l’espectacle es represen-
tarà als barris que hi par-
ticipen, a més del Sat!, el 
Sant Andreu Teatre, i al 
Mercat de les Flors. Seran 
unes 7 representacions 
en total, i la satisfac-
ció de treballar “en una 
aventura com aquesta”, 
comenta l’Álvaro. Per ara 
s’han apuntat unes 100 
persones, però a la Mina 
encara cap. “A veure si 
podem enganxar a algú. 
Sinó, tornarem el proper 
any perquè em sembla 
interessant portar la gent 
aquí a la Mina, i que la 
gent de la Mina pugui sor-
tir a altres barris. Trencar 
els tabús”, ens explica el 
coreògraf.

Per inscriure’s o de-
manar més informació, us 
podeu posar en contacte 
amb La Caldera al 93 415 
68 51 o enviar un correu a 
info@lacaldera.info. Tam-
bé podeu trobar el pro-
jecte a la web del centre, 
www.lacaldera.info.

LA CALDERA

Està obert a tothom qui vulgui participar fins a finals d’octubre.

Oberta la inscripció 
pels cursos de català 
per adults del CNL

Redacció

Sant Adrià.-
El Centre de Normalit-

zació Lingüística de Bada-
lona i Sant Adrià han obert 
el periode d’inscripció pels 
seus cursos de català per 
adults. Des del passat 3 
de setembre estan oberts 
els cursos inicial, bàsic 1 
i superior, i a partir del dia 
15 d’aquest mateix mes 
començarà la inscripció 
per la resta de cursos. A 

més dels cursos presen-
cials i semipresencials, el 
CNL torna a oferir forma-
ció complementària amb 
el reforç d’ortografia, el 
grup de conversa avança-
da i una nova edició de 
les sessions de llengua. 
També s’han programat 
dos cursos de nivell C2 
(antic D o superior), un 
presencial i un a distància, 
de 90 hores.

A més, el proper di-
marts, 7 d’octubre, el 

Museu d’història de la 
immigració de Catalunya 
(MhiC) de Sant Adrià 
acollirà a partir de les 19 
hores l’acte de celebració 
dels 25 anys del CNL a 
Badalona i Sant Adrià. 
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«La cursa és el premi a tota la preparació prèvia»
Entrevista a Alberto de la Guía, ultrafondista adrianenc 

Redacció

Sant Adrià.-
Alberto de la Guía és 

conductor del Trambesòs. 
Aquesta és la seva ocu-
pació matutina, la que 
li dóna de menjar. Però, 
a les tardes, sis dies a 
la setmana, entrena per 
seguir creixent com a 
corredor d’ultrafons, una 
dura disciplina que con-
sisteix en carreres de 
muntanya de considera-
ble longitud i important 
desnivell. Aquesta és la 
seva passió, i ara com ara 
no li va del tot malament. 
El passat 20 de setembre, 
va quedar primer en la 
classificació per equips 
de tres components, jun-
tament amb Eric Vela i 
David Lillo, en la prova 
d’ultrafons Madrid-Segò-
via, de 102 km. i 4.000 
metres de desnivell, amb 
un temps d’11 hores i 
52 minuts. Té 34 anys, 
està casat i és pare d’un 
nen. Té un pacte amb la 
seva dona: serà corredor 
d’ultrafons fins al 2015 
més o menys. Després 
aniran a per el segon.

Pregunta. Quan vas 
començar a ser corredor?

Resposta. Sempre 
havia fet esport. Vaig 
jugar a futbol des de 
ben petit, jugant al Sant 
Mori, al Llagostera, i vaig 
començar a córrer per la 
muntanya en 2006. En 
l’ultrafons aquest és el 
meu tercer any.

P. Per què saltes a 
l’ultrafons?

R. Perquè en estar 
ficat al món de la mun-
tanya, vaig començar a 
fer marxes de resistència, 
en pla trekking. A poc a 
poc comences a fer cur-
ses curtes, de 10 o 12 
quilòmetres, vas pujant 
a mig maratons, després 
maratons i arriba un punt 
en el qual dónes el salt a 
l’ultrafons.

P. El triomf en la Ma-
drid-Segòvia ha estat el 
teu màxim èxit?

R. Sí, de moment el 
2014 està sent el meu 
millor any. Vam començar 
a l’abril, corrent la Trai-
lwalker d’Intermón, tam-
bé de 102 quilòmetres, 

en la qual vam quedar 
sisens fent 2 hores i 8 
minuts. Després vam fer 
la Font Romeu, a França 
(47 km., a 2.600 metres 
d’altitud i 2.100 metres 
de desnivell), per treure 
conclusions de cara a la 
cursa de Madrid, que era 
el nostre màxim objec-
tiu de la temporada. En 
aquesta cursa de 1.200 
vaig quedar el número 
18. Tenint en compte que 
els 11 primers eren de 
l’equip Salomon, o sigui 
professionals, el resultat 
va ser molt positiu.

L’objectiu a Madrid 

era estar el més alt pos-
sible, intentar lluitar pels 
cinc primers llocs perquè 
a nivell d’entrenament 
vèiem que podíem fer-ho. 
El temps del primer equip 
de l’any passat eren 12 
hores i 42 minuts, així 
que si baixàvem de les 
12 hores hi podíem estar. 
Tenint en compte també 
que els equips milloren 
cada any, que els temps 
baixen, que els equips 
que ja han corregut la 
prova coneixen el terreny 
i saben on dosificar i on 
no. I, la veritat és que ho 
hem clavat, hem baixat 
de 12 hores.

P. Per equips significa 
que heu d’entrar els tres 
junts?

R. Sí, això li afe-
geix dificultat a la cursa. 
Aquesta cursa es corria 

a nivell individual i per 
equips, i canvien molt els 
temps. En individual pots 
fer-la entre 9 i 10 hores, 
i per equips ens anem 
entre 11 i 12. Per què? 
Perquè en ser tres et con-
diciona l’estat dels tres 
components. Potser jo els 
primers 40 quilòmetres 
estic molt fort i el meu 
company no, i viceversa. 
Això, el que fa és ralentir 
tot l’equip. L’ultrafons el 
que té és això, que potser 
ara mateix estàs sota 
mínims, i d’aquí a 5 qui-
lòmetres, per art de màgia 
ressuscites i et tornes a 

trobar bé. L’organització 
et dóna un marge de dos 
minuts entre un corredor i 
un altre en diversos punts 
de control i en la meta. 
Per això córrer en equip 
és complicat, perquè et 
condiciona molt el temps, 
la preparació, etc.

P. Quantes hores en-
trenes al dia?

R. De mitjana al dia 
entreno entre 2 i 2 hores 
i mitja. A part, un dia 
fem el tiratge llarg en el 
que pots fer entre 3 i 5 
hores. I després un dia de 
descans.

P. Aquí per on entre-
nes?

R. En funció del que 
marqui l’entrenador. Si és 
entrenament de qualitat 
i haig de fer sèries en 
pla entreno en el riu. Si 
és rodatge pla de volum 

vaig pel riu, o me’n vaig 
a Vilassar i torno. Si has 
de fer sèries en pendent, 
ja tens alguns punts a la 
zona. Si has de fer mun-
tanya vas a Collserola o 
a la Serralada de Marina. 
Sempre en funció del que 
l’entrenador busqui cada 
setmana. Hi ha setmanes 
que fas 140 quilòmetres, 
unes altres 75. Normal-
ment treballem sobre la 
base de macrocicles, un 
cada mes, que es divi-
deixen en quatre microci-
cles, un per setmana, dels 
quals tres són de treball 
i un de regeneració, de 

recuperació. Normalment 
cada setmana correm 
quatre dies, i dos dies 
els passem en el gimnàs. 
Vaja, que nosaltres no 
sortim a córrer, sinó a 
entrenar.

P. Aquest tipus de 
proves han de destrossar 
molt el cos, no?

R. Sempre dic que és 
més la preparació prèvia 
que la cursa. A veure, 
durant la cursa estem 
cansats però per a mi la 
cursa és el premi a tota la 
preparació prèvia. Si ho 
treballes bé prèviament, 
gaudeixes, sinó sofreixes. 
Aquesta modalitat exi-
geix molta disciplina, i 
si has estat disciplinat i 
sacrificat en la prepara-
ció, arribaràs en òptimes 
condicions a la prova. Si 
no ets disciplinat tindràs 

problemes segur, perquè 
són proves de moltes 
hores i molts quilòmetres, 
i els dolors surten i tens 
enrampades segur.

P. També prepareu el 
tema psicològic?

R. Sí, clar. De ve-
gades és més de cap 
que de cames. Per exem-
ple, en aquesta cursa de 
Madrid-Segòvia, un dels 
membres del meu equip, 
Eric, haurà d’estar parat 
un mes i mig. El dimarts 
abans de la cursa va ha-
ver d’infiltrar-se per uns 
problemes en el genoll 
que venia arrossegant. 
Doncs aquest noi ens ha 
donat a tots una lliçó de 
força psicològica brutal. 
Des del quilòmetre 35-40 
anava coix i va acabar la 
cursa.

P. No només la va 
acabar sinó que la vau 
guanyar.

R. Mira, anàvem pri-
mers però en el quilòmetre 
70 ens va passar l’equip 
que anava segon. En el 
control dels 80 quilòme-
tres ens van dir que havien 
passat amb una diferència 
de 10-12 minuts. Lla-
vors vam pensar que si 
ens esforçàvem una mica 
més els podríem passar. 
I és el que et comentava 
abans de l’ultrafondo: 
de no poder ni caminar, 
l’Eric va ressuscitar i vam 
començar a baixar fent 
temps de 4,20 el quilòme-
tre i en el 88 de cursa els 
vam donar caça i els vam 
passar. Quan entràvem 
a Segòvia, l’Eric anava 
que no podia més, plora-
va i tot, però va arribar. 
Aquestes curses són així, 
per molt fort que estiguis, 
si mentalment ets fluix no 
ho aconsegueixex. Perquè 
a partir del quilòmetre 70 
dolors els tenim tots, i el 
que és més fort mental-
ment és el que es porta 
el gat a l’aigua.

P. Quan algú llegeixi 
això pensarà: com els pot 
agradar sofrir d’aquesta 
manera? Què és el que us 
dóna aquesta disciplina?

R. Sí, és curiós, la ve-
ritat. No sé, l’adrenalina, 
el bon sabor de boca 
que et deixa l’esforç. 
En aquesta cursa, per 

exemple, el fet que ens 
avancessin i haver de ba-
rallar per la victòria és el 
que et deixa millor sabor 
de boca. Gaudeixes més 
i et demostra que tot el 
treball previ ha valgut la 
pena. Cal sofrir-ho per 
guanyar-ho.

P. És complicat con-
vertir-se en professional 
de l’ultrafons?

R. Molt. Has de trobar 
una marca que es fixi en 
tu i que et patrocini. Has 
d’estar en el moment ade-
quat, en el lloc adequat, 
fer la cursa de la teva vida 
i que una marca important 
pensi en tu. La gran ma-
joria que estem en això 
fem vida de professional, 
a nivell d’alimentació i 
d’entrenament, compagi-
nant-la amb la teva vida 
laboral i familiar. Vivim 
com un professional sense 
ser-ho. Sí trobes empre-
ses que et fan descompte 
en productes a canvi de 
portar el seu logo en la 
samarreta. No són grans 
quantitats les que estal-
vies, però ajuden.

P. I les institucions 
públiques res, no?

R. Res de res. I avui 
dia menys encara. Jo 
vaig enviar una carta 
a l’ajuntament de Sant 
Adrià explicant el que 
havíem aconseguit i en-
cara estic esperant la 
resposta. Això va així. 
Tampoc ho fas per a això, 
si poden ajudar bé, sinó 
no passa res. El que passa 
és que sempre tindran ells 
més facilitat d’ajudar que 
un particular, encara que 
realment veus que els par-
ticulars són els que més 
et donen suport. Per anar 
a Madrid, per exemple, 
va haver-hi una persona 
que va fer una aportació 
econòmica bastant im-
portant i no va voler que 
figurés ni el seu nom ni el 
de la seva empresa en cap 
lloc. Aquesta persona de 
veritat et demostrar que 
t’ajuda de cor.

Entrevista completa:

MSL’Alberto de la Guía entrena moltes tardes al marge del riu Besòs.
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Silken Tucans campiones de “I Torneig 
Internacional Ciutat de Barcelona”

AHL Tucans

Sant Adrià.-
El passat 14 de se-

tembre, el Silken Tucans 
es va proclamar campió 
del I Troneig Internacional 
Ciutat de Barcelona. Van 
participar vuit equips, 
Rubí Cent Patins campió 
d’Espanya, Silken Tucans 
i l’organitzador del torneig 
Barcelona Tsunamis com 
a equips catalans, Tres 
Cantos PC de la Comu-
nitat de Madrid, CPLV 
Valladolid i els equips es-
trangers de Dinos Babes 
d’Eslovènia, Cyclones 
d’Anglaterra i Angle Art-
zak de França.

L’equip de Silken Tu-
cans va quedar enquadrat 
en el grup II amb CPLV 

Valladolid, Anglet Artzak, 
i Tres Cantos PC. Un grup 
amb partits d’un gran ni-
vell i amb molta igualtat 
en la pista.

Van quedar segones 
del seu grup i en se-
mifinals es van creuar 
contra l’altre gran favorit 
del torneig el conjunt de 
Rubí Cent Patins, actual 
campió de la Lliga Nacio-
nal Éliti la Lliga Catala-
na. En un gran partit de 
tots dos equips, que es 
va decantar de part de 
les jugadores de Tucans 
pel gol-avarage després 
d’acabar el partit 1-1. 

En la final i per sego-
na vegada en el torneig 
s’enfrontaven a l’equip 
val•lisoletà, les noies 
del CPLV Valladolid de-

fensaven el titol de cam-
piones de l’any passat i 
l’altre equip favorit per 
guanyar el torneig. El 
partit va ser intens i igua-
lat, i va acabar també en 
empat a un. El guanyador 
es va decidir per penalts, 
i va ser l’equip adrianenc, 
gràcies a l’encert de les 
llençadores i l’habilitat 
sota pals dela seva por-
tera, que va parar tots 
els penalts que li van 
llençar.

VÍCTOR M. CABO

Més informació: 

Plaça de la Vila, 11, entlo., 3ª 
08930 - SANT ADRIÀ DE BESÒS

Tels. 934.62.27.21 / 934.62.08.07 Fax. 933.81.25.48 

Manuel 
AMAYA 
BRAVO

Agente de la Propiedad 
Inmobiliaria

Perito Industrial
Perito Tasador

Administrador de Fincas

Locales en Alquiler - Pisos en Venta

Mariscal Cabanes, 46-48 
Local (Zona Artigas). Dos puer-
tas dan a la calle. Una de las puertas 
tiene entrada peatones; Pavimento 
terrazo; Un aseo; Altura del Local 5,50 
metros;  220,40 metros planta; 156 
metros altillo, adaptado para despa-
chos, con divisiones. Ventanas de 
celosia de vidrio, a la calle. 

Mariscal Cabanes 20-22 
Local  138,48 m  (Zona Arti-
gas).  Una puerta; El pavimento es 
de cemento no tiene terrazo; Un aseo.

Bogatell, 58. Local Uno. 
100 m. 2  puertas; Aseo; El local es 
un poco irregular. 

Villar, 85. Local. 123,50m. 
Local y sótano, comunicado por una 
rampa; 1 puerta; Tiene puerta con sali-
da al vestíbulo.

En Sant Adrià Besós
Juan Fivaller, 10. Local      

193m.

En Badalona disponemos 
de varios entresuelos comer-
ciales

Guasch, 4. Local. 900 m. 
(Badalona). Dos puertas, una 
basculante y otra peatonal. 
Más de 5 m. de altura  

Esports

La fundació dels 
Gasol participa en la 
socialització de nens 
de la comarca

Redacció

Badalona.-
El Casal dels Infants 

i la fundació dels ger-
mans Gasol engeguen 
a l’octubre un projec-
te social per a la inte-
gració d’infants en risc 
d’exclusió a barris vulne-
rables de Badalona, Sant 
Adrià de Besòs i Santa 
Coloma de Gramenet. Es 
donarà cobertura a 180 
joves de fins a 21 anys 
a través del programa 
“L’esport suma”.

El Casal dels Infants 
està reformant des de 
fa uns mesos l’antiga 
escola Betsaida, on es 
durà a terme aquest nou 

projecte, que proposa tre-
ballar amb valors, lluitar 
contra el sedentarisme i 
involucrar les famílies en 
l’educació física dels seus 
fills, entre d’altres ac-
cions. “L’Esport Suma”, 
representa un exemple de 
que la suma d’esforços 
per a millorar les condi-
cions de vida i de futur 
dels infants d’aquests 
barris és imprescindible 
per a garantir que tin-
guin el màxim d’opcions 
de tirar endavant. Així 
ho va destacat el juga-
dor dels Chicago Bulls: 
“Som conscients de que 
l’activitat física, els hàbits 
saludables i l’esport són 
part important del des-

envolupament personal i 
social dels nens i joves ”, 
ha explicat, “és per això 
que és tan important su-
mar el nostre esforç a una 
entitat tan seriosa i amb 
tanta credibilitat com el 
Casal dels Infants, que fa 
30 anys que treballa amb 
aquests col·lectius”.

La campanya ‘L’esport suma’ s’engega el pròxim mes d’octubre amb 
180 joves de fins a 21 anys.

Més informació: 
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Telèfons 
d’interès 

SANT ADRIÀ
-Ajuntament- 93.381.20.04
-Policia Local- 93.381.55.55
-Protecció Civil- 93.462.27.00 / 
93.462.22.11
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.381.50.11
-Mossos d’Esquadra- 088 (per a les tres 
ciutats)
-Creu Roja- 93.381.00.80
-Correus- 93.381.21.31
-CAP local- 93.462.26.61
-Taxis- 93.392.22.22

SANTA COLOMA
-Ajuntament- 93.462.40.40
-Policia Local- 93.386.00.50
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.466.38.45
-Creu Roja- 93.386.20.24 / 93.446.21.87
-Correus- 93.386.69.99
-Bombers- 93.391.82.82
-Bombers.Urg.- 93.391.80.80 
-Hospital Esperit Sant- 93.386.02.02 
 (Urgències- 93.386.30.00)
-Ambulàncies- 93.468.20.00   
-Companyia de l’Aigua- 93.386.59.99
-Taxis- 93.391.22.22

BADALONA
-Ajuntament- 93.483.26.00
-Policia Local-  93.483.29.01
-Comissaria de la Policia Nacional- 93.387.04.47
-Protecció Civil -93.483.28.86
-Bombers- 93.388.00.80
-Correus- 93.384.34.52 / 93.399.62.12
-Hospital Municipal - 93.464.83.00
-Hospital Can Ruti-93.465.12.00
-Ambulàncies- 93.384.56.12
-Estació Renfe- 93.389.30.75
-Taxis- 93.225.00.00/     
-Gas Badalona S.A. 93.389.03.66 / 93.389.07.16

COMARCA
-Catalana  Gas -900.30.31.32
-Averies Gas - 900.39.40.41
-FECSA- 900.31.31.31
-Aigues de Barcelona
 900.35.53.55
-Enher Elec.- 900.333.330
-Tugsal- 93.395.31.11
-Grup de Famílies de Jugadors 
compulsius (GAM-ANON)- 
645.343.336

Serveis
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Dimecres 1
Andreu Vidal, 2

Dijous 2
Llevant, 20-22
Divendres 3

Via Trajana, 20, local 6
Dissabte 4

Av. de Catalunya, 50
Diumenge 5

García Lorca, 1
Dilluns 6
Mar, 18

Dimarts 7
Pi i Gibert, 66
Dimecres 8

Gran Via CC, 26
 Dijous 9

Avda. Catalunya, 92-94
Divendres 10

Avda. Platja, 82
Dissabte 11

Andreu Vidal, 2
Diumenge 12 
Llevant, 20-22

Dilluns 13
Via Trajana, 20, local 6

Dimarts 14
Av. de Catalunya, 50

Dimecres 15
García Lorca, 1

Dijous 16
Mar, 18

Divendres 17
Pi i Gibert, 66
Dissabte 18

Gran Via CC, 26
 Diumenge 19

Avda. Catalunya, 92-94
Dilluns 20

Avda. Platja, 82
Dimarts 21

Andreu Vidal, 2  

 Dimecres 22
Llevant, 20-22

Dijous 23
Via Trajana, 20, local 6

Divendres 24
Av. de Catalunya, 50

Dissabte 25 
García Lorca, 1
Diumenge 26

Mar, 18
Dilluns 27

Pi i Gibert, 66
Dimarts 28 

Gran Via CC, 26
Dimecres 29

Avda. Catalunya, 92-94
Dijous 30

Avda. Platja, 82
Divendres 31
Andreu Vidal, 2

Avinguda Catalunya, 74 
(zona peatonal) 
08930. Sant Adrià
Tel. 93 381 00 95

BALANÇA (24 setembre-23 octubre)
No li treguis importància al dolor que fa mesos que sents. 
Ves al metge perquè si esperes més podria ser greu i la 
cura més llarga. 

ESCORPÍ (24 octubre-22 novembre)
Has de deixar aquests vicis que l’única cosa que fan 
és buidar-te la butxaca i empitjorar-te la salut. Si ho 
aconsegueixes veuràs que arribes a fi de mes.

SAGITARI (22 novembre-21 decembre)
Necessites al teu voltant gent més alegre. Amb tot el 
que tens damunt escoltar penúries alienes no et ve bé. 
La situació laboral del teu entorn no és bona. 

CAPRICORN (22 desembre-20 gener)
Aquesta lesió que arrossegues t’impedirà realitzar 
exercici i això et fastigueja molt. Per a tu és una vàlvula 
de fuita. 

AQUARI (21 gener-19 febrer)
Intenta matinar una mica més per fer una mica d’exercici. 
Notes que et falta fons i forma, és per que no treus temps 
per practicar esport.
 
PEIXOS (20 febrer-20 maig)
Al teu al voltant sembla que tothom aquesta de mal 
borràs. No et deixis contagiar. Ets un persona optimista 
i sempre li treus el positiu als esdeveniments.

ARIES  (21 març-20 abril)
Si només valores les coses materials no seras mai 
completament feliç. Obre la ment, i el cor, a altres 
possibilitats.

TAURE  (21 abril-20 maig)
Vols treure rendiment als diners que has estalviat. Mira 
molt bé la lletra petita abans d’acceptar cap pacte que 
sembli meravellós.    

BESSONS  (21 maig-21 juny)
Una persona del teu entorn ho està passant molt 
malament. Intenta ser el seu suport i estar més 
pendent d’ell/ella.  

CRANC  (22  juny-23  juliol)
És hora de fer neteja als armaris. Enlloc de llençar 
coses que no necessitis, podries vendre-le’s i treure 
una mica de diner. 

LLEÓ (23  juliol-23 agost)
Des de molt jove feies esport però has perdut la costum. 
És important per la salut que hi tornis de nou per perdre 
una mica de pes.

V E R G E  ( 2 4  a g o s t - 2  s e t e m b r e ) 
Ja és hora de prendre un descans. Portes molts mesos 
massa estresat i la teva ment et demana a crits unes 
vacances.   

Tenim de tot per fer panellets, moniatos i castanyes!!




